
   

SKOLEBESTYRELSESMØDE PÅ BÆKKE SKOLE 

Tirsdag d. 9.november 2021 kl. 17.15-19.15 

 

AFBUD FRA:  

MEDLEMMER: 

FORÆLDREVALGTE: 

Ulla Bollerup Petersen - formand (Jonas 1.kl, Kaspar 9. kl) 
Jette Daugaard (Johanne 5. kl., Karoline 9.kl.) 
Mette Bloch Smedegaard (Anne 1.kl, Ida 3.kl) 
Poul Svendsen (Ingrid 0.kl., Kristine 2.kl., Johannes 5.kl) 
Malene Preston (Thea 3. kl. + Frederik Emil 6. kl. + Hjalte 9. kl.) 

Lone Højer Attwell (Eden 0.kl, Owen 2. kl.) 

Heidi Døssing (Freja 3.kl) 

MEDARBEJDERREPRÆSENTANTER: 

Linda Thyssen og Karina Ehmsen 

ELEVREPRÆSENTANTER: 

Noah og Laura fra 8.kl.  

 

BYRÅDSMEDLEM: 

Elin Winther  

SEKRETÆR FOR SKOLEBESTYRELSEN: 

Helle Jeppesen, Skoleleder  

Susanne Tang, Viceskoleleder (Referent) 

Vivi Højer Jensen, SFO-leder 

 

  



   

 

1. Bemærkninger til dagsorden 
 - 

2. Eventuelt 
 - 

3. Orientering fra 
 

Formanden 

 

Formandsmøde sidste mandag med gennemgang af, hvad der har været sket i 

foreningerne i Bække. 

Ansøgning af LAK-midler er ikke pt. aktuelt for skolen. 

 

Skolens ledelse 

 

Status på covid 

Åbent hus arrangement den 8.12, hvor hele byen er inviteret til at se skolen fra 

15-18. 

Jobmesse den 12.januar 

Bække Skole ligger højest i kommunen med 8,2 i karaktergennemsnit på 

bundne prøver. 

Automat med produkter fra Arla overvejes. Punktet sættes på næste møde. 

 

MED og Sikkerhedsudvalget 

  

Elevråd Der har været et kursus i, hvordan det er at være i elevrådet. 

  

Øvrige 

 Elin: Der er lige blevet godkendt anlægsbevilling til at sætte gang i 

børnehavebyggeriet i Bække. 

 



   

  

 

4. Dialog om processen omkring etablering af Børnecenter i Bække 

Punkt taget op og er inkl. en forældrehenvendelse 

 Forløbet drøftes igennem. 

Overblik over møderække deles med bestyrelsen og vedlægges referatet.  

Bestyrelsen er optaget af at Bække Skole fortsat er i positiv udvikling. Der er pt. 

234 elever på Bække Skole, derved tyder prognoserne ikke på, at vi rammer 

300 elever. Tallet er inkl.  elever der kommer fra Gesten Børnecenter. 

Bestyrelsen vil fortsat arbejde på, at alle børn og unge i Bække og omegn trives 

og udvikles.  

 

 

  

5. Revidering af sundhedspolitikken 

- Med fokus på rygning og snus og anbefalinger til madpakkeindhold (det sidste er et punkt 

personalet i indskolingen har ønsket at få bestyrelsen til at se på) 

 Punktet er drøftet og et udvalg nedsat til at redigere princippet. Jette + lærer 

fra indskolingen. 

Det kan endvidere være et punkt på forældremøderne 2022. 

 

  

 

 

  



   

Kaizentavle 

 

 

Nye forslag 

 

Hvordan får vi flere med i 

forældreråd? 

 

 

 

  

Hvad 

 

Hvem 

 

Hvordan 

 

Hvornår 

Skoleprofil/Væ

rdi proces/PR 

Ledelsen Drøftelser I opstartsfasen 

Forældre-

inddragelse 

Alle i SB Drøftelser Løbende 

Sundhedspoliti

k 

Alle i SB   

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

 

I mål  

 

• Forretningsorden 

• Trivselspolitik 

• Princip for lejrskole 

 

Prioritering 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bruttolisten 

- ikke glemt 

 

• Snus/rusmidler 

• Skoleprofil 

• Kommunikation til 
forældre 

• Lokalsamfundet og 
samarbejdet lokalt 

• Landsbyordning 

• Skoleprofil/Værdipro
ces (køres sammen 
med børnecenter) 

 

 

 

 



   

 

Møde slut – Sign.: 

 
Jette Daugaard  
 
 
 
Linda Thyssen 

 

 

 

Lone Højer Attwell 

 

 

 

Karina Ehmsen 

 

 

 

Malene Preston 

 

 

 

Mette Bloch Smedegaard 

 

 

 

Poul Svendsen 

 

 

 

Ulla Bollerup Petersen 

 

 

 

Heidi Døssing 

 

 


